#### **Islands District Council**

### Agenda for the 5th Meeting in 2021 to be held on Monday, 25 October 2021 at 10:30 am in the Islands District Council Conference Room

## on 14/F, Harbour Building, 38 Pier Road, Central, Hong Kong

### 離島區議會 2021 年第五次會議議程

日期: 2021年10月25日(星期一)

時間: 上午10時30分

地點: 香港中環統一碼頭道 38 號海港政府大樓 14 字樓

離島區議會會議室

- 1. Confirmation of the Minutes of Meeting held on 13 September 2021 通過 2021年9月13日的會議紀錄
- 2. Question on request for the construction of a river bridge from Tai O Primary School to Tai O Bus Terminus in the "Improvement Works at Tai O, Phase 2 Stage 2"

(Paper IDC 83/2021)

有關要求大澳改善工程第二期第二階段增建大澳小學至大澳巴士總站的跨河橋的提問

(文件 IDC 83/2021 號)

3. Question on the proposal to set up taxi pick-up and drop-off points in various estates in Discovery Bay and Nim Shue Wan

(Paper IDC 84/2021)

有關建議在愉景灣各屋苑及稔樹灣設立的士上落點的提問(文件 IDC 84/2021 號)

4. Composition of Islands DC Committees for 2022-2023 (Paper IDC 85/2021) 2022-2023 年度離島區議會轄下委員會的組成 (文件 IDC 85/2021 號)

5. Reports on the Work of the IDC Committees (Papers IDC 86-89/2021)

離島區議會轄下各委員會的工作報告

(文件 IDC 86-89/2021號)

# 6. Allocation of DC funds 區議會撥款

(i) Up-to-date Financial Position on the Use of DC Funds (Paper IDC 90/2021) 區議會撥款最新的財政報告 (文件 IDC 90/2021號)

(ii) Approval for Using DC Funds by circulation from 1 September to 30 September 2021
(Paper IDC 91/2021)
區議會由 2021年9月1日至9月30日以傳閱文件方式處理的撥款事項
(文件 IDC 91/2021號)

## 7. Date of Next Meeting

下次會議日期